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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a védőnőkkel? 2." 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Írásbeli  kérdést  tettem fel  Önnek,  melyben  a  védőnői  átalakítással  kapcsolatban  kérdeztem.  A
kérdésemre  Rétvári  Bence  államtitkár  válaszolt.  A válasz  első  felének  véleményezésétől  most
eltekintenék, a többit köszönöm. Azonban további kérdések fogalmazódtak meg, melyekkel érdemi
válasz reményében fordulok Miniszter úrhoz.

 

Kérem, hogy szíveskedjék válaszolni az alábbi kérdésekre:

 

1. Eddig az önkormányzati fenntartású szolgálatokban dolgozó védőnők a település lehetőségeihez
képest kaphattak bizonyos helyeken plusz juttatásokat. Ha közvetlenül az állam alá fognak tartozni,
csökkenni fog a jövedelmük?

2. Az állam megadja a védőnőknek a plusz juttatásokat?

3. Megemelik a védőnők bérét?

                                            

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönjük.

 



Tisztelettel:

Ungár Péter

Kanász-Nagy Máté

LMP

Budapest, 2023.06.09.
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